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    Protokół nr XV/2015 

z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się w dniu                       

2 listopada 2015 roku w  godzinach 1300 – 1340  w Urzędzie Gminy Inowłódz. 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 9 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz. 

2. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy. 

3. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XV sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2015-2030. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2015. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie obrad XV sesji nadzwyczajnej Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XV sesji 

nadzwyczajnej VII kadencji a następnie powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni 

radni: Jacek Baran, Piotr Gawęda, Ewa Korzeniewska, Mirosława Olas, Sławomir 

Rozwadowski oraz Janusz Wilkowiecki usprawiedliwili swoja nieobecność.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji.  

 

Ad. 3 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na 

lata 2015-2030. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 9  radnych. 

Uchwała Nr XV/74/2015 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 5  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2015. 

 

Pan Wójt poinformował, że w czwartek wpłynęły trzy oferty na przebudowę drogi 

w Brzustowie i  Teofilowie i w tym dniu zaplanowane było otwarcie ofert. Koszty firmy  

związane z mobilizacją sprzętu w znacznie oddalonych od siebie lokalizacjach przewyższyły  

stawki . Zależy, aby te dwa odcinki drogi dokończyć i jest to nieduża kwota by doszło do 

rozstrzygnięcia konkursu.  

Radny Robert Pawłowski zapytał, czy to rozstrzygnięcie mieści się w procedurze 

przetargowej? 

Wójt odpowiedział, że tak, dlatego została zwołana sesja nadzwyczajna, aby podjąć 

stosowną uchwałę. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych. 

Uchwała Nr XV/75/2015 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 7  

Wolne wnioski i informacje. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynął wniosek Pana Szczota dot. utworzenia 

punktu rehabilitacji na terenie gminy. Dodał, że w tym temacie podjęte zostały działania 

mające na celu rozeznanie ile na terenie jest osób wymagających rehabilitacji. Temat ten jest 

bardzo poważny, ponieważ jest to duże przedsięwzięcie, tym bardziej, że w pobliżu takie 

punkty istnieją w Tomaszowie i Lubochni oraz odpłatne w COS Spała . Pierwszym etapem do 

podjęcia działań jest  rozeznanie potrzeb w tym zakresie.  

Radny Piotr Kamiński powiedział, że takie działania podejmowane były 2 lata temu w COS, 

ale nie doszło do podpisania umowy . 

Radny Robert Pawłowski wyjaśnił, że tej działalności nie można było zgrać ze 

zgrupowaniami sportowymi, jednakże są podejmowane działania, aby takie usługi były 

wykonywane w ramach NFZ. Po spełnieniu wymaganych kryteriów  Centralny Ośrodek 

Sportu w Spale będzie  starał się podpisać taką umowę i wejść w tego rodzaju usługi. 

Pan Przewodniczący dodał, że dla zasady należy podjąć działania, a pierwszym krokiem 

będzie zrobienie rozeznania potrzeb . 

Pan Wójt stwierdził, że należy przygotować się  do nowego okresu kontraktowego i zrobić 

rozeznanie. Może to być COS,  ale  również inna jednostka, która podpisze umowę z NFZ. 

Logicznym by było, by to COS o ten kontrakt się postarał, ponieważ tam jest potencjał do 

wykorzystania zarówno w postaci zaplecza technicznego jak i kadrowego. 

Na ten moment jest to niemożliwe by dowozić pacjentów i zapewnić im bezpłatne usługi. 

Radny Robert Pawłowski powiedział, że ostatnio taki kontrakt  miał być podpisany w 2014r., 

ale COS się wycofał, ponieważ nie spełniał wymogów statutowych. 

Pan Przewodniczący zakończył dyskusję stwierdzeniem, że Rada Gminy wróci do tematu po 

wykonaniu rozeznania potrzeb w omawianym zakresie. 
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Ad. 8 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XV sesji nadzwyczajnej VII kadencji Rady Gminy 

Inowłódz  o godzinie 1340.        

 

Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

      Wacław Chachuła 

 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Kośka 


